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Onderwerpen:

1. Verlenging/aanpassingen ZN-regelingen i.v.m. 2% golf

De meerkostenregelingen lopen door in 2021. Wel moeten de bedragen voor 2021 nog worden

vastgesteld. Over de continuiteitsbijdrage-regelingen wordt op dit moment alleen met de MSZ

(algemene ziekenhuizen, academische ziekenhuizen en revalidatiecentra) gesproken. De

verwachting is dat eind komende week er flinke stappen zijn gezet in de onderhandelingen. Voor

alle andere sectoren zijn er binnen ZN teams geformeerd. Zij gaan de komende tijd nadenken over

de betreffende regelingen. Deze sectoren hebben minder haast dan de MSZ. Overzicht stand van

zaken: GGZ: a.s. maandag overleg; huisartsen: nog geen gesprek gepland; ELV-cohort: overleg
om snel tot een verlenging te komen loopt. Er wordt nog niet opgeschaald vanwege onduidelijkheid
over de financiering; wijk: gaat gesprek komen met Actiz, nog geen datum; mondzorg: overleg
volgende week; vervoer: verzoek om gesprek is binnengekomen, gaat ZN bekijken. Het is

overigens niet vanzelfsprekend dat de nieuwe regelingen voor 2021 precies hetzelfde zijn als die

van 2020. Zorgaanbieders hebben de tijd gehad om zijn aan te passen en zouden nu beter

voorbereid moet zijn. Bovendien wordt gekeken naar de specifieke omstandigheden van de 2% golf.

Afgesproken wordt om contact te houden over de ontwikkelingen. Half november komt ZN met een

update van de stand van zaken.

2. Geluiden van zorgaanbieders over uitvoering ZN-regelingen/brandbrief NVZ aan Kamer

VWS heeft contact gehad met de NVZ over de brief. Afgelopen dinsdag is een BO geweest tussen

ZN en NVZ. Dit is goed verlopen volgens ZN. Volgende week vrijdag staat het volgende BO

gepland. Tot die tijd moet er nog veel werk verricht worden. Doel: op hoofdlijn afspraken maken

zodat zorgverzekeraars een juiste premie kunnen vaststellen voor 2021. Uitgangspunt voor het

BO: de HLA. Dit is enkele weken geleden tijdens een eerder BO met NVZ afgesproken. ZN wil

hieraan vasthouden en daarom hoeft het financieel kader niet nu al verhoogd te worden. ZN gaat

geen ‘harde reactie’ geven op de brief omdat de onderhandelingen met de NVZ nog lopen. Alhoewel

ZN het geen ‘prettige’ brief vindt. Het zou goed zijn als VWS de NVZ erop zou wijzen dat zij zich

aan de gemaakte afspraken moeten houden. De minister bereidt zich voor op de

begrotingsbehandeling (politiek gevaar). Er moet gekeken worden hoe zij het beste kan reageren

op de brief. Deze reactie mag de lopende onderhandelingen tussen ZN en de NVZ niet hinderen.

Een belletje aan NVZ lijkt het beste. Boodschap: we komen niet terug op afspraken die enkele

weken geleden tijdens het BO gemaakt zijn.

3. Dure geneesmiddelen

VWS heeft een signaal gekregen van het VU/AMC dat de dure geneesmiddelen geen groot
financieel probleem gaan vormen in 2021. Er blijft geld over uit 2020.

4. Werkdruk bij ZN

ZN is erg druk met de regelingen. Dit kost veel tijd en capaciteit en heeft prioriteit. Er is geen onwil

bij ZN maar er is op dit moment voor andere onderwerpen.


